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JEGYZŐKÖNYV

Készült Kunszentmárton Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2019. november 14-én tartott soron kíviili ülésén.

Helyszín: Városháza Tanácskozóterme

Jelen vannak: Wenner-Várkonyi Attila polgármester,
Dr. Szabó Péter alpolgármestei;
Szabó Zoltán alpolgármeste;;
Bozsik Magdolna,
Fazekas János,
Jauernik istván,
Szarka László — képviseló7.

Dr. l-loffmann Zsolt — jegyző,

Dobáné Szabó Julianna — osztályvezető,
Lengyel Zoltán az Oktatási, Sport, Közhiztonsági és Körnvezervédc’lnzi Bizottság kiiltagja,
Dr. Pusztai Gabriella — intézményvezető, és egy érdeklődő vendég.

Ülés közben érkezik: Dr. Fazekas Margit,
Sárközi György — képviselők.

Wenner-Várkonyi Attila polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülés
határozatképes, mert a megválasztott 9 képviselő közül 7 fő jelen van, megnyitja azt.

Wenner-Várkonvi Attila polgármester javaslatot tesz a tárgyalandó napirendre úgy, hogy a meghívóban
szereplő 11. Kunszentmártoni Ipari Park Kft. kérelméró’l szóló előterjesztést visszavonja, mert lesz
más megoldás, valamint kiegészítésként javasolja felvenni az Onkorinányzat engedélyezett létszáináról,
a rendkívüli települési támogatás keretösszeg emeléséról, és a Pályázati felhívás a Kunszentinártoni
Ipari Park Kft. ügyvezetői tisztségének betöltéséról szóló előterjesztéseket a tárgyalandó napirendek
közé.

A Képviselő-testület egyhangúlag 7 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

33212019.(XI.14.) határozat
a Képviselő-testület 2019. november 14-i soron kívüli ülése napirendjének
j óváhagyásáról

Kunszentmárton Város Önkormányzati Képviselő-testülete a 20t9. november 14-i soron kívüli ülésének
napirendi pontjait és azok sorrendjét az alábbiak szerint hagyja jóvá:

Napirend:

1.! Előterjesztés a GVOP-4.4.2. pályázat keretében megvalósított széles sávú távközlési kábelhálózat
értékesítésére kiírt pályázat eredményéről
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester
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2.! Előterjesztés Kunszentmárton Város közigazgatási területén közétkeztetési feladatok ellátására
irányuló nyílt ajánlatkérési eljárás eredményéről
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

3.! Előterjesztés Kunszentmárton kerékpárút építési beruházásához kapcsolódó pótmunkáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

4.1 Előterjesztés Kunszentmárton, Kossuth Lajos úti (Köztársaság tér és Alkotmány utcák közötti
szakaszán), valamint a Deák Ferenc úti (a Kossuth Lajos utcai járdához kapcsolódó) járda felújítási
munkák kivitelezőjének kiválasztása iránti eljárás eredményéről
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

5.! Előterjesztés „Kunszentmártoni Egészségügyi Alapellátó Központ felújítása” elnevezésű
közbeszerzési eljárással kapcsolatosan az ajánlattételi határidő módosításáról
Előadó: Wenner-Várkony’i Attila polgármester

6.! Előterjesztés Kunszentmárton Város karácsonyi díszkivilágítás égőinek beüzernelési költségire
kapott árajánlat elfogadásáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

7.1 Előterjesztés Artikum Bt. támogatási kérelrnéről
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

8.! Előteijesztés Kunszentmártoni Általános Művelődési Központ kérelméről
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

9.! Előterjesztés Kunszentmártoni Általános Művelődési Központ ügyintézői álláshely kérelméről
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

10.! Előterjesztés Kunszentmárton Kultúrájáért Alapítvány támogatásáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

11.! Előterjesztés Munkacsoport felállításáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

12.! Előterjesztés az Önkormányzat engedélyezett létszámáról
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

13.! Előterjesztés a rendkívüli települési támogatás keretösszeg emelésére
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

14.! Előterjesztés a rendkívüli települési támogatás keretösszeg emeléséről
Előadó: Wenner-Várkonyi Attila polgármester

15.! Egyéb kérdések

Erről értesül: - Képviselő-testület tagjai
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
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Dr. Fazekas Margit képviselő belép az Ülésterembe, a jelenlévő képviselők száma 8 fő.

Az 1. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik Istwin elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazattal elfogadásra
javasolja a testületnek az előterjesztést.

Dr. Szabó Péter elmondja, hogy a bizottsági ülésen elhangzott, hogy a haszoribérleti díjjal kapcsolatban
erre az időszakra, 2018-2019-es évre vonatkozóan megállapodást kell kötni a Vidékhálóval, mert ezt a
részét is rendezni kell.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 8 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

333/2019(XI.14.) határozat
A GVOP-4.4.2. pályázat keretében megvalósított széles sávú távközlési kábelhálózat értékesítésére
kiírt pályázat eredményéről

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az önkormányzat vagyonáról és
vagyongazdálkodásáról szóló 34/2013. (IX.13.) önkormányzati rendelete szerint az Onkormányzat
tulajdonában álló, a GVOP-4.4.2-05/1.2005-l 1. azonosító számú nyertes pályázata keretében
megvalósított széles sávú távközlési szolgáltatások nyújtására alkalmas kábelhálózat értékesítése
kiírt pályázati elj árást eredményessé nyilvánítja.

A nyertes ajánlattevő (vevő) a Vidékháló Telekommunikációs Korlátolt Felelősségű
Társaság (6000 Kecskemét, Katona József u. 10.).

Ajánlati ár (vételár): 35.000.000.-Ft + 27 9 ÁFA azaz bruttó 44.450.000.-Ft

Önkormányzat és intézményei részére biztosított kedvezményes árú internet szolgáltatás: 25 db

Vételér megfizetése: az adásvételi szerződés aláírását követően 2019. december 20. napjáig esedé
kes.

A tu1ajdonjo változás időpontja: 2020. január L napja

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az adásvételi szerződés aláírására.

A Képviselő-testület ajánlatát a határozat vevő általi kézhezvételét követő 60 napig tartja fenn.

Felelős: Wenner-Várkonyi Attila polgármester
Határidő: azonnal

Erről értesülnek: - Képviselő-testület
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztály
- KKÖH Számviteli Osztály
- KKÖH Szervezési, Igazgatási és Humánpolitikai Osztály
- Vidékháló Telekommunikációs Kft.
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A 2. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazattal javasolja az
előterjesztés elfogadását.

Wenner-Vái-konvi Attila elmondja, hogy a közétkeztetést eszerint a Szarvas Kontakt Kft. tudná végezni a
következő három évben. A vitás kérdéseket megvitatták ügyvezető úrral.

Dr. Fazekas MarRit elmondja, hogy bármi probléma van akkor azt jelezzék, lehet kommunikálni a
céggel, lehet velük beszélni, ne fű alatt menjenek a problémák, hanem igen is tudják rendezni a
problémát. Eljenek ezzel a lehetőséggel. A szerződésben meg van a felmondás lehetősége is.

Fazekas János elmondja, hogy az Egészségügyi és Szociális Bizottság ülésén is merültek fel problémák.
Egy dolog amit a szerződéstervezetben furcsált, az a 13. pontba ahol arról van szó, hogyha
késedelmesen érkezik az ebéd, akkor fél óra esetén 50, egy óra esetén 100c-os kötbér van. Számára
ebből az nem világos, hogy mihez mérik a fél és egy óra késést. Azért veti ezt fel, mert jön a téli
időszak. és ez nem biztos, hogy mindig a szolgáltatónak a hibája, ha késik. Konkrétabban kellene
fogalmazni, hogy melyik időponthoz számítják a szolgáltatás biztosítását.

Wenner-Várkonyi Attila elmondja, hogy korábban ezt úgy oldották meg, hogy rugalmasan kezelték,
kevés eset volt, hogy nem szállította időre. Szerinte ajövőben is erre oda tudnak figyelni.

Szabó Zoltán is nézte és nincs benne, hogy 12, vagy 12:30-ra kellene ideérnie.

Jauernik István elmondja, hogyha kell, akkor ezt tudják tisztázni. Bizottsági ülésen itt volt ügyvezető
igazgató úr. Eelmondta kérdésre például, hogyha felmerül többlet igény, akkor azt tudják teljesíteni.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 8 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

334/2019.(XI.14.) határozat
Kunszentmárton Város közigazgatási területén közétkeztetési feladatok szolgáltatójának
kiválasztásáról

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az önkormányzat és
intézményei által megvalósítandó beszerzések ajánlatkérési, elbírálási és megvalósítási szabályairól
szóló 5/2011. (11.25.) önkormányzati rendelete alapján meghirdetett nyílt ajánlatkérési eljárást
eredményessé nyilvánítja és a Szarvas Kontakt Kft. (cg.: 04-09-004611, adószáma: 11833873-2-04,
székhelye: 5540 Szarvas, Vasút u. 24., képviseli: Bencze Sándor ügyvezető) ajánlatát elfogadja.

A Szarvas Kontakt Kft. ajánlata: a nyersanyagnorma 75% -nak megfelelő rezsidíj.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a határozat mellékletét képező vállalkozási
szerződés aláírására.

Felelős: Wenner-Várkonyi Attila polgármester
Határidő: azonnal

Erről értesiilnek: - Képviselő-testület tagjai
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- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKOH Szervezési, Igazgatási és Humánpolitikai Osztálya
- KKÖH Pénzügyi- és Adó Osztálya
- KKOH Számviteli Osztálya
- Kunszentmártoni Onkormányzat Városgondnoksága
- Kunszentmártoni Szociális Ellátási Központ
- Szarvas Kontakt Kft.

Sárközi György képviselő belép az Ülésterembe, a jelenlévő képviselők száma 9 fő.

A 3. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik istván elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangúlag javasolja az
előterjesztés elfogadását.

Dr. Szabó Péter kiegészítésként elmondja, hogy előterjesztői módosító javaslat is volt és azt is
egyhangúlag támogatta a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság.

Wenner- Várkonyi Attila polgáriiiester SZ(i ‘cizásra kéri a Kép viselő-testiilet tagjait ci módosító ja aslat
e/Jógadásáról.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 9 igen szavazattal — elfogadja a módosító javaslatot.

Wenner-Várkonyi Attila polgánneser szavazásra kéri a Képvise1ő-testWei tagjait ci módosított
határozati ja i ‘aslat e/Jógaclásáról.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 9 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

335/2019.(XI.14.) határozat
Kunszentmárton kerékpárút építési beruházásához kapcsolódó pótmunkáról

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a „Fenntartható közlekedésfejlesztés
Kunszentmártonban’ projekt építési beruházásához kapcsolódó tervmódosítás pótmunka bruttó
4.646.602.-Ft-ot az önkormányzat 2019. évi költségvetése felhalmozási céltartaléka terhére biztosít.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az Czető Építőipari, Kereskedelmi és Szolgáltató
Kft.-vel kötött vállalkozási szerződés módosításának aláírására.

Felelős: Wenner-Várkonyi Attila polgármester
Határidő: azonnal

Erről értesül: - Képviselő-testület
- Wenner-Várkoriyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztálya
- KKÖH Számviteli Osztálya
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- KKÖH Műszaki és Pályázatkezelő Osztály
- Debköz Közbeszerzés Kft.
- Czető Epítőipari, Kereskedelmi és Szolgáltató Kft.

A 4. napirendi pont tárgyalása:

Jauerizik Istvciiz elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazattal javasolja az
előterjesztés elfogadását. Felmerült, hogy a határidő után érkezett ajánlat milyen volt, de akkor sem lett
volna versenyképes ha időben adja be, mert még magasabb összegű volt.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 9 igen szavazattal — a kővetkező határozatot hozza:

336/2019.(XI.14.) határozat
Kunszentmárton, Kossuth Lajos úti (Köztársaság tér és Alkotmány utcák közötti szakaszán),
valamint a Deák Ferenc úti (a Kossuth Lajos utcai járdához kapcsolódó) járda felújítási munkák
kivitelezőjének kiválasztása iránti eljárás eredményéről

Kunszentmárton Város Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az önkormányzat és
intézményei által megvalósítandó beszerzések ajánlatkérési, elbírálási és rnegvalósítási szabályairól
szóló 5/2011. (11.25.) önkormányzati rendelete és az azt módosító 22/2012. (VI.l4.) önkormányzati
rendelet alapján a Kunszentmárton, Kossuth Lajos úti (Köztársaság tér és Alkotmány utcák közötti
szakaszán), valamint a Deák Ferenc úti (a Kossuth Lajos utcai járdához kapcsolódó) járda
felújítási munkái tárgyában megindított meghívásos versenyző ajánlatkérési eljárás nyertese az Imrei
István Kft. (5440 Kunszentmárton, Bajcsy Zs. u. 32.)

Ajánlata szárriszerűsíthető adatai:
- nettó ajánlati ár: 16.960.545,-Ft
- Vállalt jótállási garanciális idő a megadott elvárás felett (hónap): 12 hónap
- késedelmi kötbér napi mértéke %: 1 %/nap

A bruttó 21.539.892.-Ft vállalási árból bruttó [4.000.930.-Ft-ra fedezet a támogatás biztosít, a
fennmaradó 7.538.962.-Ft-ot az Onkormányzat a 186/2019. (V.29.) határozatban vállalt önerő terhére
biztosítja.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a járdaépítési munkálatokra vonatkozó vállalkozási
szerződés aláírására.

Felelős: Wenner-Várkonyi Attila polgármester
Határidő: azonnal

Erről értesül: - Képviselő-testület tagjai
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmarin Zsolt jegyző
- KKÖH Műszaki és Pályázatkezelő Osztály
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztály
- KKÖH Számviteli Osztály
- KKÖH Szervezési, Igazgatási és Humánpolitikai Osztály
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Az 5. napirendi pont tárgyalása:

Wenner-Várkonvi Attila elmondja, hogy határidő módosítás tudomásul vételéről van Szó.

Jauernik Istvcmn elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság javasolja utólagosan is elfogadni az
ajánlattételi határidő módosítását. A választások miatt kellett a határidőt módosítani.

Wenner-Várkonvi Attila elmondja, hogy nem állt még fel az új testület akkor.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 9 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

337/2019.(XI.14.) határozat
„Kunszentmártoni Egészségügyi Alapellátó Központ felújítása” elnevezésű közbeszerzési
eljárással kapcsolatosan az ajánlattételi határidő módosításáról

Kunszentmárton Város Önkormányzat Képviselő-testülete a „Kunszentmártoni Egészségügyi
Alapellátó Központ felújítása” elnevezésű, a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII.
törvény (továbbiakban: Kbt.) Harmadik rész, 115. (1) bekezdése szerinti, nyílt eljárás
szabályai szerint megindított közbeszerzési eljárás 2019. november 06. 13.00 órában
meghatározott módosított ajánlattételi határidejét tudomásul veszi, azt elfogadja.

Erről értesül:
- Képviselő-testület tagjai
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKOH Műszaki és Pályázatkezelő Osztály
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztály
- KKÖH Számviteli Osztály
- KKÓH Szervezési, Igazgatási és Humánpolitikai Osztály

A 6. napirendi pont tárgyalása:

Jatienzik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazattal javasolja
elfogadni az előterjesztést. Körbeheszélték, felmerült, hogy lehetne-e jobb helyi vállalkozó bevonásával.
Viszont érdemben enné! jobb javaslatot nem tudnak tenni, mert elég bonyolult, egyrészt E-on oszlop,
másrészt közvilágítási áramfelhasználó. A bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolja az előterjesztést.

Dr. Fazekas Margit kérni szeretné, hogy ez a megbízatás a téren lévő fákra is vonatkozzon. Próbáljanak
meg valamilyen összhangot csinálni, mert ahogy tavaly kinézett az tragédia volt. Esztétikusan próbálják
meg feltenni.

Wenner- Várkon’i Attila elmondja, hogy tavaly a Városgondnokság sem értett hozzá, meg kell ezt az
egészet tanulni. Lesz olyan, aki ehhez jobban ért és van szépérzéke. Teljesen igaza van képviselő
asszonynak, idén másképp lesz. O is kérte ezt.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 9 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:
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338/2019.(XI.14.) határozat
Kunszentmárton Város díszkivilágításának beüzemelésére kapott árajánlat elfogadásáról

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a karácsonyi
díszkivilágítás fel/leszerelésével megbízza az EC Energie Invesment Kft. A vállalási ár fedezetét,
230.088-Ft + ÁFA, azaz bruttó 292.212.-Ft-ot az Önkormányzat a 2019. évi költségvetése
általános tartaléka terhére biztosítja.

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a megrendelő aláírására.

Felelős: Wenner-Várkonyi Attila polgármester
Határidő: azonnal

Erről értesül: - Képviselő-testulet tagjai
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztály
- KKOH Szervezési, Humánpolitikai és Igazgatási Osztály
- KKOH Számviteli Osztály

A 7. napirendi pont tárgyalása:

Janernik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazattal javasolja az
előterjesztés elfogadását.

Wenner- Várkonyi Attila elmondja, hogy egy kunszentmártoni gáláról van szó, ahol a megyei versenyt
megnyert, Cseh-Niczky Nikolett fogja elkápráztatni a jelenlévőket. 300.000,- Ft támogatás
tulajdonképpen a gála költségeit fogja állni. Nem precedens értékű, vállalható. Dekorációt, a hat
fellépőnek a költségét, és a zenekarnak a költségeit fogják állni, ahol három tag is helyi. Emellett egy
szép produkció lesz Kunszentmártonban.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 9 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

339/2019.(XI.14.) határozat
Artikum Bt. támogatási kérelméről

Kunszentmárton Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Artikum Bt. támogatási kérelméről
szóló előterjesztést megtárgyalta. és úgy határoz, hogy az Artikum Bt. részére 300.000,-Ft támogatást
biztosít a Táncdalfesztivál Gála megrendezésére az Önkormányzat 2019. évi általános tartalék terhére.

Felelős: Dobáné Szabó Julianna
Határidő: 2019. november 30.

Erről értesülnek: - Képviselő-testületi tagok
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
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- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztálya
- KKÖH Számvitel Osztálya
- Artikurn Bt., 5085 Rákóczifalva, Kun u. 5.

A 8. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság megtárgyalta, határozati javaslat
nem volt, nem is fogalmaztak meg ilyent. Elvi támogatásról biztosították az igazgató asszonyt. Nagyon
fontos, hogy az önkormányzat megtartsa azokat a munkaerőket, vezetőket, egyszerű dolgozókat is, akik
viszik a városnak az egész működését. Azt kérték, hogy kapjanak egy kimutatást az intézményvezetők,
intézmény egység vezetők, igazgatók, igazgató helyettesek béréről, a vezetői állományról. Hogy mennyi
a jogszabály által kötelezően adandó, mennyi a vezetői pótlék, mennyi a munkáltatói döntésen alapuló.
Kezeljék együtt az egészet ajövőévi költségvetéssel együtt. A kérelembe az szerepel, hogyjanuár 1-től
szeretné igazgató asszony, de visszamenőleg is tudnak dönteni akárjanLiárban, akár februárban.

Dr. Szabó Péter úgy gondolja, hogy most nincs abban a helyzetben a Képviselő-testület, hogy a
kérelemről dönteni tudjon. Nem mer képviselőként ígéretet tenni, hogy ajövőévi költségvetésben ennek
tudnak fedezetet találni. Annyit tud mondani, hogy a jövőévi költségvetés tervezésénél ezt a kérelmet is
figyelembe kell venni.

Wenner-Várkonvi Attila elmondja. hogy nagyjából ezen a véleményen vannak mindannyian. de az
erkölcsi támogatás egyértelműen megvan, és ha lesz lehetőség, akkor biztos támogatja ezt a Képviselő
testület.

Jatiernik István is azzal egyetért, hogy nem biztos, hogy lesz pénz, de, hogy a kérelmek közt ez nagyon
elől van, azzal a bizottságban mindannyian egyetértettek. Sok mindent megelőz ez a kérelem.

A 9. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik István elmondja, hogy hasonló előterjesztés, hasonló kérelem. itt sem alakítottak ki határozati
javaslatot. Megint költségvetés. Nem vitatta senki a jogosságát. Atmenetileg, nem szabályosan, de most
éppen ezekben a napokban meg van oldva a probléma egy óvodai alkalmazottai. Ezt a kérdést is meg
kell nézni. Igazgató asszonyt arra biztatták, hogyha meg tesz a célszemély és akit kipróbált fogja tudni
csinálni, akkor téijenek vissza rá, ha kell a költségvetés elfogadása előtt is. Kell, szükség van, de lehet,
hogy a költségvetés készítésénél majd a feladatból kell elvenni. Kevesebb feladat, kevesebb ember.
Ehhez a feladathoz, ehhez a szinthez a bizottságnak az volt a véleménye, hogy szükséges a létszám.

Dr. Fazekas Marjt elmondja, hogy fontos döntést kell hozni majd, ami keményen fogja érinteni a
költségvetést. Nem ismeri az intézmény területén dolgozók munkaköri leírásait kinek mi a feladata és
ezek hogyan oszlanak meg. Elég fontos terület és sokat pályáznak a turisztikai fejlesztésekre, ilyen
szakember még mindig nincs. Ahhoz, hogy kelléképpen tudjon dönteni szeretné látni a munkaköri
leírásokat, hogy van-e mód arra, lehetőség, hogyha turisztikai szakemberre van szükség, akkor fel tudják
venni, de akkor hirtelen két ember jelenne meg. Esetlegesen a munkaköri feladatokat csoportosítva nem
lenne szükség, és akkor egy turisztikai szakember felvételre kerülhetne. De ezt csak akkor tudja
mondani, hogyha beszélgetnének erről, ezt most itt nem látják. Olyan beruházásokat hajt Végre az
intézmény, amihez turisztikai szakembert kell majd foglalkoztatniuk, mert különben az egész nem ér
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semmit. Fenn kel! tartani majd öt évig, és ha nincs megfelelő ember, aki ezt tudja működtetni, akkor mi
lesz? Beszéljenek arról, hogy ez a munkakör nem oldható meg házon belüli átszervezéssel, munkaköri
fel adatok átcsoportosításával.

Jauernik István elmondja, hogy ez is csomag része. De amikor eldöntötte a testület, hogy ezt a
beruházást megvalósítja, akkor beszéltek erről és nem turisztikai szakembert vállaltak, hanem 2 főt, a
betyárvilágos dologba, persze lehet, hogy turizmushoz is ért. De most nem erről van szó. Itt arról van
szó, hogy az előző években mindig volt olyan közfoglalkoztatott aki be tudott segíteni, és tudta csinálni
ezeket a dolgokat. Közfoglalkoztatottat, akit most találnak az nem alkalmas rá, nem tudja csinálni,
elmegy, és ez a munka is folyamatosan bővül. Legutóbb szeptember l-jén bővült, amikor egy óvodai
csoporttal több lett. Nő a feladat, közfoglalkoztatott pedig elfogy. Ez minden intézménynél probléma,
hogy nem találnak olyan embert, akit alkalmazni lehet. Nincs más, ha a feladatot el akarják látni, akkor
állandóval kel! megoldani, ami sokba fog kerülni. De egyetért a turizmussal is, hogy arra is kellene, de
most nem kötné össze a kettőt.

Dr. Pusztai Gabriella elmondja, hogy nagyon jó a javaslat és beszélni kell róla. A belső
átcsoportosítással a legtöbb problémájuk az, hogy náluk olyan szakdolgozók vannak, akik szakmai
feladatokat végeznek és ez az egy ügyintéző. Ez a problémája, hogy csak úgy tud átcsoportosítani, hogy
egy könyvtáros holnaptól ügyintézői feladatokat lát el. Ezt kell átgondolni, hogy próbálnak-e változtatni.

We;zner-Várkonvi Attilci elmondja, hogy vezetőin beszéltek, hogy a pályázatnak van egy lezárási ideje és
fenntartási időszaka. Talán még a 2020-as évet ki tudják húzni, hogy ne kelljen a pályázatban vállalt
kötelezettséget akkor már elkezdeni, a munkahely bővítéssel. Valószínű a 202 1-et érinti majd, De
foglalkozni kell majd vele, visszatérnek rá.

A 10. napirendi pont tárgyalása:

Jauernik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság egyhangú szavazattal javasolja az
előterjesztés elfogadását.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 9 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

340/2019.(XI.14.) határozat
Kunszentmárton Kultúrájáért Alapítvány támogatásáról

Kunszentmárton Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Kunszentmárton Kultúrájáért Alapítvány
támogatásáról szóló előterjesztést megtárgyalta, és úgy határoz, hogy a Kunszentmárton Kultúrájáért
Alapítvány részére•• 50.000,-Ft működési támogatást biztosít a Márton napi hangverseny
lebonyolításához az Onkormányzat 2019. évi általános tartaléka terhére.

Felelős: Dobáné Szabó Julianna
Határidő: 2019. november 23.

Erről értesülnek: - Képviselő-testületi tagok
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztálya
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- KKÖH Számvitel Osztálya
- Kunszentmárton Kultúrájáért Alapítvány

5440 Kunszeritmárton, Szapáry u. 12.

A 11. ‚iapirendipont tárgyalása:

Wemzer-Vórkoizvi Attila elmondja, hogy lakossági igény és ők is érezték, hogy a Xeropress Bt.-vel a
vállalkozási szerződést változtatni kellene. Korábban a testület üléseiről felvétel készült és nagyon
sokan nézték. A későbbiekben csak ő adott tájékoztatást a legfontosabb napirendi pontokról. Nézték
annak a lehetőségét, hogy hogyan tudnák a lakosságot még jobban elérni, még több információt adni.
Megjegyzi, az előző ciklusokhoz képest ebben a ciklusban már több információval tudtak szolgálni. O
személy szerint is nagyon sok tájékoztatást adott az oldalán keresztül, illetve létrejött az önkormányzat
facebook-os oldala is. valamint van egy internetes újságjuk is. Ez sem volt előtte. De nyitni kell még
tovább a kommunikáció tárgyában, ezért munkacsoport felállítását javasolja. Ennek tagjai Szabó Zoltán
alpolgármester, Dr. Fazekas Margit és Jauernik István képviselők lennének. A hivatali munkatársakat
azért nem tették bele, mert majd ahogy a munkacsoport kéri részt vesznek majd a munkában. Egyébként
bármelyik képviselő részt vehet ebben. Alpolgármester úr az online közvetítés témakörében már
elkezdett információkat gyűjteni. Valahogy a tv és az online közvetítés témakörét összhangba kelt majd
hozni.

A Képviselő-testület egyhangúlag — 9 igen szavazattal — a következő határozatot hozza:

341/2019.(XI.14.) határozat
munkacsoport felállításáról

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a XEROPRESS
Kereskedelmi és Szolgáltató Bt. Körös Televízió vállalkozási szerződés felLilvizsgálatára és az internetes
élő közvetítések megvalósulásához szükséges anyagi,- és technikai feltételek kidolgozására
munkacsoportot állít fel.

A munkacsoport tagjai:
Szabó Zoltán alpolgármester
Dr. Fazekas Margit és Jauernik istván képviselők.

Erről értesül: - Képviselő-testület tagjai
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Szervezési, Humánpolitikai és Igazgatási Osztály

A 12. napirendi vont tárgyalása:

Jauernik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság megtárgyalta az előteijesztést.
Nagyon nagy szükség van ilyen emberre, Solymosi Zoltánról van szó. Többször beszélték már, hogy
meg kell erősíteni a Műszaki Osztályt. Az ő kérdése volt, hogy, miért nem a Hivatal miért az
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önkormányzat állományába kerül. Hangzottak el pro és kontra érvek. A Pénzügyi és Gazdasági
Bizottság 3 igen és I nem szavazattal elfogadásra javasolja az előterjesztést. O továbbra is azt mondja,
hogy sokkal jobb lenne, hogyha a Hivatal szervezetébe kerülne, egyértelmű felelősségi kérdés, hogy ne
vesszen el bizonyos dolog a két szervezet között. Előnyösebb lenne.

Dr. Szabó Péter elmondja, hogy ő nem értett egyet elnök úrral. Ebből a szempontból nem lát problémát,
hogyha az önkormányzati létszám terhére kerül felvételre ez a személy. Jelenleg is van aki megbízással
hasonló feladatokat lát el, csak sokkal kisebb időben, heti 8 órában. Ténylegesen a munkában ez nem
jelent problémát. A másik ami miatt úgy gondolja, hogy előnyösebb az önkormányzathoz felvenni az az,
hogy akkor szerinte maga a feladatköre, munkaköre sokkal jobban ko ülhatárolt, mint hogyha egy
hivatali struktúrában óhatatlanul is kellhet más feladatot ellátnia. Ha az önkormányzatnál van
létszámban, akkor kifejezetten csak a pályázatoknak a műszaki feladataival fog tudni foglalkozni és az
ki fogja tenni a 8 óráját.

Jaaernik Istváiz szerint ez nem volt meggyőző. Mert a Hivatalon belül, a Műszaki Osztályon belül is
mondhatja neki a főnöke, hogy csak ezzel kell foglalkozni. Nagyon sok mindent kell ezzel foglalkozni,
de azért van műszaki ellenőr, akinek fizetnek, az se lenne jó, hogyha Solymosi Zoltán a műszaki ellenőr,
Vagy a projektmenedzser helyett dolgozna. O Solymosi Zoltánt alkalmas embernek tartja, ha nincs olyan
feladat a beruházásoknál, akkor rengeteg más munkát tudna adni neki, mert a Műszaknak rengeteg
feladata van amit csinálni kellene. Jegyző úrral beszélt, hogy gondolják végig és január 1-től tudnának
változtatni, vagy akármikor.

Weimer-Vcírkonvi Attila elmondja, hogyha meghozzák ezt a döntést, akkor év elején át tudják tekinteni,
tudnak egyeztetni Solymosi Zoltán úrral is és kezelni tudják a problémát.

A Képviselő-testület 7 igen és 2 tartózkodó szavazattal a következő határozatot hozza:

342!2019.(X1.14.) határozat
az Onkormányzat engedélyezett létszámáról

1.) Kunszentínárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 2019. november 18-tól a
Kunszentmárton Város Önkormányzata engedélyezett létszámát 1 teljes rnunkaidős álláshellyel
megemeli. Ennek megfelelően az Onkormányzat engedélyezett létszáma: 14 teljes munkaidős
álláshely és 12 részmunkaidős álláshely.

2.) Az álláshelyhez tartozó bér és járulék fedezetére 2019-ben 230 ezer Ft-t biztosít az Önkormányzat
2019. évi költségvetése, általános tartaléka terhére az alábbiak szerint:

bér: 195 ezer Ft.
járulék: 35 ezer Ft.

3.) Az Önkormányzat költségvetését ennek megfelelően módosítani kell.
Felelős: Dobáné Szabó Julianna osztályvezető
Határidő: 2019. december 12.

Erről értesül: Képviselő-testület
KKOH osztályai
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A 13. napirendi pont tárgyalása:

Jauenzik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság megtárgyalta az előterjesztést.
Polgármester úr heajánlásában elmondta, hogy nem kötelező pályázatot kiírni erre a dologra.
Körbebeszélték, hogy Imrei László, jelenlegi ügyvezető hogyan gondolkozik a továbbiakról.
Megnyugtatta a bizottságot, hogyha nem ő lesz az ügyvezető akkor is marad és a megkezdett munkát
tudja folytatni. Amellett, hogy pályázatot írjanak ki egy konkrét érvet tud mondani, hogyha
megkérdezik miért x-et bízták meg, akkor tudják azt mondani, hogy mindent megtettek, mindenki előtt
nyitva a pálya, de nem volt aki jobb lett volna. Kiss Sándornak volt egy módosító javaslata, hogy a
feltételbe felsőfokú végzettség van, nagyobb esély lenne több pályázóra, hogyha középfokú végzettséget
írnának elő. A módosító javaslatot egyhangú szavazással, a pályázat kiírását 3 igen és 1 nem javaslattal
elfogadásra javasolja a bizottság.

Dr. Fazekas Margit kérdése, hogy a jelenlegi ügyvezetőnek jogviszonya megbízás az ügyvezetésre és
külön van munkaviszonya?

Inirei László elmondja, hogy 2017 noveínberétől van munkaviszonya az Ipari Park Kft.-nél ügyintézői
munkakörben. Ehhez nem nyúlt hozzá tudomása szerint a tulajdonos, és megbízta az Ügyvezetői teendők
ellátásával erre az időszakra február I -től december 31-ig.

Dr. Fazekas Margit elmondja, hogy akkor, ha mást választanak ügyvezetőnek, akkor a munkaviszony
fennáll továbbra is.

Dr. Szabó Péternek módosító javaslata lenne az előterjesztéshez, ami úgy szólna, hogy ne írjon ki
pályázatot a testület, hanem ajelenlegi iigyvezetőt bízza meg 2020. január l-tő! december 31-ig.

Wenner-VárkonyiAttila elmondja, hogy ügyvezető úr elmondta, hogy elvállalná, ha így lenne.

Jauernik István azt gondolja, hogy ebben a kérdésben módosítót lehet tenni, de ebbe dönteni nem lehet,
ez nincs napirenden. Most ilyenkor napirendet felvenni szerinte nem lehet. O nem készült erre a testületi
ülésre, hogy ezzel a kérdéssel foglalkozzon. Itt azzal a kérdéssel tudnak foglalkozni, hogy írjanak ki
pályázatot, vagy ne írjanak ki.

Weimer-Várkonyi Attila elmondja, hogy így van, ha nem ért ezzel egyet valaki, akkor nem-mel szavaz.

Wenner-Várkonvi Attila polgármester szavazásra kéri a Képviselő-testület tagjait ci módosító indítvány
elfbgadásáról, inc/v szerint a pálvázathoz elég a középfókú végzettség is.

A Képviselő-testület 6 igen, 1 nem és 2 tartózkodó szavazattal elfogadja a módosító javaslatot.

Wenner- Várkonyi Attila polgármester szavazásra kéri ci Képviselő-testület tagjait ci pályázat kiírásának
elfogadásáról.

A Képviselő-testület 4 igen, 4 nem és t tartózkodó szavazattal a következő határozatot hozza:
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343/2019.(XI.14.) határozat
a Kunszentmártoni Ipari Park Kft. ügyvezetői tisztségének betöltéséről szóló pályázati kiírásról

Kunszentmárton Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a
Kunszentmártoni Ipari Park Kft. (cg: 16-09-005676, székhelye: 5440 Kunszentmárton,
Köztársaság tér 1., adószáma: 11850610-2-16) Ügyvezetői tisztségének betöltésére nem hirdet
pályázatot

Erről értesül: - Képviselő-testiilet tagjai
- Wenner-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. Hoffmann Zsolt jegyző
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztálya

A 14. napirendi pont tár.yalása:

Jauernik István elmondja, hogy a Pénzügyi és Gazdasági Bizottság 2 igen és 2 nem szavazattal nem
tudott többségi döntést kialakítani. Kisebb összegre volt módosító javaslat, nem tud javaslatot tenni a
bizottság.

Dr. Fazekas Marií módosító javaslata, hogy a költségvetésre való hivatkozással csökkentsék ezt az
összeget. Sajnos tudomásul kell venni, hogy a 2020-as év nehezebb lesz. Tudja, hogy szükség van rá,
támogatni kell az embereket, de visszább kellene fogni és csak 2 millió Ft-ot javasolna erre.

Wenner-Várkonyi Attila polgármester szavazásra kéri a Képviseló’-testület tagjait ci módosító indítvány
elfogadásáról, mely szerint 2 millió Ft-tal emeljék csak meg az előirányzatot.

A Képviselő-testület 2 igen és 7 nem szavazattal nem fogadja el a módosító javaslatot.

Wenner- Várkonyi Attila polgármester szaVazásra kéri ci Képviselő-testület tagjait a eredeti
előterjesztés elfgadásáró!.

A Képviselő-testület 7 igen és 2 nem szavazattal a következő határozatot hozza:

344/2019.(XI.14.) határozat
rendkívüli települési támogatás keretösszeg emelésére

Kunszentmárton Város Önkormányzat Képviselő-testülete a rendkívüli települési támogatás
keretösszeg emeléséről szóló előterjesztést megtárgyalta, és úgy határoz, hogy az önkormányzat
dologi kiadás előirányzatát 3.000.000 Ft-al megemeli az önkormányzat 2019.évi általános
tartaléka terhére.

A téli természetbeni juttatások lebonyolításáért felelős: Füzesiné Németh Margit
Határidő: 2019.12.3 1.

Az előirányzat átvezetésért felelős: Dobáné Szabó Julianna
Határidő: 2019. következő soros képviselő-testületi ülés
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Erről értesülnek: - Képviselő-testületi tagok
- Wenrier-Várkonyi Attila polgármester
- Dr. HofTmann Zsolt jegyző
- KKÖH Pénzügyi és Adóügyi Osztálya
- KKÖH Számvitel Osztálya
- KKÖH. Szervezési, Igazgatási és Humánpolitikai Osztály

A 15. napirendi pont tárgyalása:

Wenner-Várkonvi Attila elmondja, hogy közmeghallgatás időpontot kellene találni, mert idén még azt is
kell tartani. A jelenleg folyó beruházásokról biztos lesz egy tájékoztató, de lehet javasolni napirendi
pontokat, és lesznek egyebek is, amiben a lakosság részéről bárki felvethet bármit.
Egyetért a Képviselő-testület, hogy november 28-án 17:00 órakor tartsák akkor a Szabó Gyula
Művelődési Központba. November 20-ig várja akkor ajavaslatokat a napirendi pontokra.
- A Soltútat keresi majd az organizációs utakkal kapcsolatban. Az árral kapcsolatban nem tudott még

előre lépni.
- Lehetőség van december 31-ig megyei díjakra felterjesztést enni, kéri ajavaslatokat.
- Szükség lenne e-hulladék gyűjtésre ismét.
- Sok nagy városban van már kutyaürülék tartó, megkereste egy gyártó, hogy rendeljenek ilyent. Nem

biztos, hogy ilyen kis városban szükség van ilyenre, de ha a Képviselő-testület úgy gondolja, akkor
rendelnek.

Dr. Fazekas MarRit véleménye, hogy inkább kukákat kellene kitenni a közterületekre, arra nagyobb
szükség lenne.

Wenner-Várkonyi Attila úgy látja, hogy akkor nincs erre igény. Folyamatosan szokta egyébként a
Városgondnokságnak jelezni a hulladéktárolók szükségességét. Helyeztek is el a Boránál és a Plusz
Marketnél is legutóbb, meg év közben többet is. A központi részen igen sok van. De erre van lehetőség.

Jauernik István elmondja, hogy újból sok a kóbor kutya a városban. A kilövés megszűnt, lehet vissza
kellene állítani.

- 45-ös út kérdése. Uj Képviselő-testület van. Foglalkozni kellene ezzel a kérdéssel. Megint elállta a
bejáratot valamelyik ottani lakónak egy teherautó. A Közútkezelő nem teljesítette amit Ígért, hogy
megnézik a zöld jelzés átváltását. Két éve megígérték azóta sem csináltak benne semmit. A 45-ös
úttal kapcsolatban már nem arról van szó, hogy az unió nem ad pénzt mert az M44-es nem uniós,
hanem ez már városelkerülő, és lehetne IKOP-os pénzekből is igényelni. Másrészről legalább azt
érjék el, hogy kezdjék el tervezni. Az utolsó levélbe az jött, hogy a terv lejárt. Javasolriá, hogy a
következő testületi ülésre készüljön egy anyag. Kihez kell fordulni, melyik államtitkárhoz, hívják
meg, keressék a lehetőséget, hogy fogadja a polgármester urat. Valami kontaktot fel kellene venni.
Továbbra is az az érzése, hogy nem tudják mi a helyzet itt. Kezdeni kell ezzel valamit.

- Amikor jött a bizottsági ülésre megint utukat állta a kötél. Nem tudja. hogy tényleg ennyire fél a
Hivatal dolgozói állománya, hogy kötéllel kell a város lakosságát elzárni a dolgozóktól? Mire jó ez a
kötél? Többször felvette, hogy a bizottsági ülések nyilvánosak, várják az embereket. Van egy
kötelező feladat, vannak hirdetmények. Kunszentmártonban kötél van, ügyfélfogadás nincs, nem
lehet bejönni megnézni. Ha a Kormányhivatal úgy gondolja, hogy nekik kell kötél, akkor zárják le
azt a részt. Számára ez felháborító, elfogadhatatlan, hogy a városért vannak, szolgálják a lakosságot,
és akkor kötéllel el van zárva, ez így nem jó. Ha kell a testület ebben határozatot is tud hozni, hogy
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hogyan menjen. Nem félhetnek a dolgozók a néptől, a lakosságtól, mert egyébként ha be akar ide
jönni egy migráns robbantani, az a kötél alatt bejön. Aki ellen védeni akar az ellen nem véd. Jó lenne
ha ebbenvalami változás történne.

- Apróság. Ot nagyon felbosszantotta a konferencián, hogy megint kézben kellett felhozni Józsa Laci
bácsit. Voltak javították, azt mondták jó. Ki kellene próbálni, addig nem kellene kifizetni, Vagy ha
garanciális nem kellene elfogadni. Ez így nem mehet. Ez egy szégyenfolt. 4 millió Ft-ot költöttek rá,
nincs ebben a házban olyan ember aki leellenőrzi, hogy jó vagy nem? Nem nagy dolog, de elvárható,
hogy ne így legyen.

- Előtte nap megnyitó volt, bejönnek, felmosó vödör van az aula közepén. Senki nem szólt a
takarítónéninek, hogy itt van még egy órás rendezvény. Nem nagy dolgok, de kellene, hogy oda
eljusson ez a város, hogyha valamit csinálnak akkor az tökéletes legyen. Nem a takarítónéni a hibás
benne, de valakinek észben kellene tartania ezeket a dolgokat.

Szarka László elmondja, hogy a menekülési útvonal elzárása, eltorlaszolása nagyon súlyos tűzvédelmi
szabálysértés. A másik a kóbor kutyákra kellene keresni a megoldást, de a kilövés nem jó dolog, mert
nagyon sokszor volt, hogy olyan kutyát lőtt ki amit nem kellett volna, Vagy éppen anyuka mellett állt a
gyerek és mellettük kilőtte a kutyát. Itt két állatmenhely van őket kellene megbízni ezzel valamilyen
ügyeleti renddel.

Wemzer-Várkonyi Attila elmondja, hogy erre majd visszatérnek. Egyébként van megállapodásuk. A
kutyakilövéseket kifejezetten jónak tartottak még akkor is, hogyha volt egy-két rossz eset. De
megbeszélik ezt. Köszöni az észrevételt, vissza fognak rá térni.

Dr. Szabó Péter is a 45-ös elkeriilővel kapcsolatban egyetért, hogy menni kell, csinálni kell újból.
Forgalomszámlálást nem végzett, de szemmel láthatóan megnőtt a 45-ös forgalma az M44-es átadása
miatt. A lámpával kapcsolatban pedig az a meglátása, hogy volt egy két olyan nap amikor sárgán
villogott és gyönyörű szépen lehetett közlekedni. Lehet az lenne a jó megoldás. A másik, hogy a 442-
estől Szarvasig nem lehet felhajtani az M44-esre az egy balesetnél sok idő. Van megint 2-3 olyan indok
ami eddig még nem volt, és ráadásul rosszabb helyzetbe kerültek mint voltak.

Dr. Fazekas Marit elmondja, hogy körlevelet kaptak a 100 db őrhonos fával kapcsolatban.

Dr. Szabó Péter megkapta feladatként.

Wenner- Várkonyi Attila elmondja, hogy megkérte alpolgármester urat, hogy vállalja el ezt a feladatot.
Hietve a „Zöld Város” projektben több Száz fásszárú, amiben vannak cserjék is, Liltetését fogják
elvégezni. Nincs még növényültetési terv, vizsgálják ezt, és benne van ez a 100 fás projekt is.
Pusztaszilt és gesztenyét ajánlott fel országgyűlési képviselő úr, illetve nem egyszerre érkezik a 100 fa
hanem folyamatosan, de előtte tudni fognak róla. Tervet hamarabb kell készíteni az ültetésre.

Fazekas .Jd,ios elmondja, hogy az M44-es alapkő letételén részt vett, akkor arról volt szó, hogy a
gyorsforgalmi Út megépítést követően a 44-es úton aszfaltozás történik, illetve ennek a helyreállítása.
Elmúlt napokban párszor ment ezen a szakaszon, katasztrofális a helyzet. Javasolja polgármester úrnak,
hogy Kunszentmárton mint járásszékhely hívja össze a tiszazugi polgármestereket és próbáljanak meg
közösen nyomást gyakorolni ez ügyben a kivitelezőre.

Wenner-Várkonyi Attila elmondja, hogy utánanéznek milyen kötelezettsége van a kivitelezőnek.
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Szarka László tájékoztatja polgármester urat és a Képviselő-testületet, hogy felvette a kapcsolatot az E
On-nal és a Nemzeti Közműszolgáltatóval, hogy lehetne a városban ügyfélszolgálatuk. Jelzi majd ha a
válaszok megérkeznek, viszont szeretné, hogyha pozitív lenne a visszajelzés akkor a Képviselő-testület
támogatná ezt irodahelyiség biztosításával.
- A másik, hogy az istvánházi világításra kért árajánlatot önköltségére 500 méter hosszon

szolárlámpákkal megoldva.
- Kérdése pedig Szabó Zoltán alpolgármester úrhoz, hogy azzal kapcsolatban kit kell megkeresni, hogy

a tűzoltóságon legyen egy riasztási gomb, hogyha riasztást kapnak, akkor a lámpa váltson, mert
többször van, hogy nem tudnak kiállni mert a lámpától a sor addig fel van torlódva.

Szabó Zoltán nem hiszi, hogy ez az ő asztala, de szívesen utánanéz. Nyakába veszi ezt a dolgot, hogyha
polgármester úr rábízza.

Jauernik István elmondja, hogy a tűzoltóság is állami, a közút is állami, csak javaslatokat tehet az
önkormányzat.

Szabó Zoltán elmondja, hogy ő ha ilyen helyzetbe kerül akkor keresi a félreállás lehetőségét ha kell a
forgalommal szemben is. Lehet akár egy terület befestését is megcsinálni, hogy oda nem lehet állni. De
ez nem az önkormányzathoz tartozik.

Wenner-Várkonyi Attila elmondja, hogy jelzik a problémát majd a Közútnak,

Zairei László a közrneghallgatáson kérne majd 10 percet és tájékoztatja majd a lakosságot az ipari
Parkos projektről.

Wenner- Várkonyi Attila válasza természetesen.

Több hozzászólás, több napirendi pont nincs.
Wenner-Várkonyi Attila polgármester az ülést berekeszti.

Kmf.

wenner-4áionyi Attila Zsolt
polgármester

Dr.
jegyző
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